

Title (en)

APPARATUS FOR PRESSURE TREATMENT OF A MOVING WEB.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUR DRUCKBEHANDLUNG EINES BEWEGLICHEN BANDES.

Title (fr)

APPAREIL DE TRAITEMENT PAR PRESSION D'UNE BANDE MOBILE.

Publication

**EP 0201480 A1 19861120 (EN)**

Application

**EP 84900759 A 19840119**

Priority

SE 8400019 W 19840119

Abstract (en)

[origin: WO8503315A1] An apparatus pressure treats a moving web (12) by pressing the web against a surface. The apparatus comprises a continuous link chain (6) and a chain support (8). The chain supports a moving length of the chain close to the surface so the length of chain has a shape complementary to the shape of the surface. A length of web moving with the chain is pressed between the chain and the surface.

Abstract (fr)

Un appareil traite par pression une bande mobile (12) en pressant la bande contre une surface. L'appareil comprend une chaîne à maillons continu (6) et un support de chaîne (8). La chaîne supporte une longueur mobile de la chaîne à proximité de la surface de sorte que la longueur de chaîne possède une forme complémentaire à la forme de la surface. Une longueur de bande se déplaçant avec la chaîne est comprimée entre la chaîne et la surface.

IPC 1-7

**D21F 3/02**

IPC 8 full level

**D21F 3/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**D21F 3/0227** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8503315A1

Designated contracting state (EPC)

AT DE FR GB SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8503315 A1 19850801**; EP 0201480 A1 19861120; JP S61501036 A 19860522; NO 853664 L 19850918

DOCDB simple family (application)

**SE 8400019 W 19840119**; EP 84900759 A 19840119; JP 50086484 A 19840119; NO 853664 A 19850918